
Årsmötesprotokoll 2017, bilaga  

Dessa frågor, som vi fått från kommunens kultursamordnare gav vi synpunkter på:  

a) Vad tycker du om kulturutbudet i Västerviks kommun?  

Det finns en hel del kulturutbud men det är splittrat. De utredningar som aviserats sedan tidigare, 

har inte resulterat i något. Kulturen är styvmoderligt behandlad. Viktigt för människan att det finns 

en aktiv och tilltalande kulturverksamhet. Både bibliotek och konst är nedbantade verksamheter.  

Det finns säkert många kulturaktiviteter som väldigt få vet om och utnyttjar. Kulturenheten borde 

informera alla föreningar HUR man gör sitt arrangemang synligt.  

 

b) Vad tycker du fattas? Vad skulle du vilja se mer av?  

Vi saknar: större möjligheter till utveckling.  

Bättre tillgänglighet till fornminnena med guidade vandringar etc.  

Ett mer aktivt kulturkontor som kan föra ut vad som finns och hjälpa till med samordning. 

Gemensamma lokaler för konstnärer där Järnet eller gamla Varmbadhuset kunde vara möjliga. 

Tänk vilket lyft det kan bli! Med utställningar utanför varmbadhuset.  

Föreningshotell saknas. Möten mellan generationerna bör prioriteras!  

Bryggarens hyror borde subventioneras av politikerna i stället för att lokalerna står tomma.  

Bostadsbolaget ska inte styra kulturen! Det är en politisk fråga.  

Mer barnkultur.  

En breddning av Mejeriets verksamhet åldersmässigt. Fritidsgårdar på söder och norr behövs!  

Kulturskolan bör även erbjuda skapande konst och keramik mm.  

Det måste till politiska prioriteringar som stöd till kulturen där man också borde beakta den viktiga 

integrationsaspekten.  

 

c) Om du ville locka en kulturskapare till Västerviks kommun, vilka tre fördelar med Västerviks  

kommun skulle du lyfta fram?  

Det speciella ljuset och den omväxlande naturen med både skärgård och kulturlandskap. 

Småskaligheten som en mindre ort kan erbjuda.  

 

 

 

 


